
 
Szydłowiec, 16 grudnia 2020 r. 

Or-I.0003.8.2020.DK 
 
 
Pani 
Dorota Jakubczyk 
Wiceprzewodnicząca Rady 
Miejskiej w Szydłowcu  

 
 

Odpowiedzi na interpelacje złożone w dniu 27.11.2020 r.1 
 
 
TREŚĆ INTERPELACJI: 
Proszę o szczegółowe przedstawienie nakładów finansowych poniesionych na modernizację – 
rozbudowę strażnic OSP: Szydłowiec, Wysoka, Wola Korzeniowa, Majdów oraz Jankowice, 
począwszy od 2010 roku, z wyodrębnieniem środków z Funduszu Sołeckiego. 
 
ODPOWIEDŹ: 
 
W załączeniu przekazuję zestawienie nakładów finansowych na modernizację i rozbudowę 
strażnic OSP z wyodrębnieniem Funduszu Sołeckiego za lata 2010 – 2020. 
 
 
 
 

Z poważaniem 
 
 

BURMISTRZ 
/-/ 

Artur Ludew 
 

 
 

Do wiadomości: 
Rada Miejska w Szydłowcu 

                                                           
1 Data przekazania interpelacji Burmistrzowi Szydłowca: 03.12.2020 r. 


